
Zápis z Valné hromady TJ Vysoké nad Jizerou, z. s.
                               ze dne 27. 1. 2018

Výkonný výbor TJ na svém řádném jednání 21. 12. 2017 rozhodl o termínu a místě konání valné hromady.
Ta se dle tohoto rozhodnutí sejde 27. 1. 2018 od 18. hodin ve velké klubovně v budově sokolovny. Valnou
hromadu svolává výkonný výbor pozvánkou rozesílanou svým členům nejdéle 14 dní před jejím konáním.
Do rodin členů tak bylo rozneseno a rozesláno běžnou nebo elektronickou poštou 120 pozvánek. Pozvánka
byla zveřejněna ve vývěsních tabulích TJ. Zástupci spolupracujících organizací byli pozváni osobně nebo
elektronickou poštou.

Předseda TJ pan Ing.  Jaroslav Nechanický jako předsedající  schůze přivítal  přítomné hosty a členy TJ.
Vyzval přítomné k uctění památky zesnulých členů TJ minutou ticha. V roce 2017 naše řady opustil pan
Karel Bartoníček. Poté pověřil řízením schůze sekretáře TJ Pavla Šaldu.

Ten seznámil přítomné s programem schůze a požádal o případné doplnění bodů jednání. Do mandátové
komise  je  jako  její  předseda  navržen  Pavel  Večerník,  členové  –  Václav  Roubíček  a  Jiří  Holeček.  Do
návrhové komise je jako její předseda navržen Jiří Ďoubalík, členové – Jiří Bartoš a Jiří Vašíček.
Protože k doplnění bodů nedošlo, dal řídící  hlasovat o bodech jednání programu tak, jak byly navrženy
v pozvánce na valnou hromadu, dále pak o navrženém složení mandátové a návrhové komise. Tyto body
programu byly jednomyslně schváleny.

Předseda mandátové komise shromáždění seznámil s počtem přítomných: na dnešním jednání je 42 členů a
dva  hosté.  K platnosti  usnesení  z valné  hromady  je  potřeba  přítomnosti  nadpoloviční  většiny  členů  TJ
s hlasovacím právem. V případě, že se tento počet nesejde, je valná hromada usnášeníschopná 30 minut po
začátku jednání nadpoloviční většinou hlasů přítomných s hlasovacím právem. Tomuto znění stanov bylo
vyhověno.

Třetím bodem jednání byly zprávy o činnosti jednotlivých oddílů. Za skiklub přednesl zprávu Jiří Ďoubalík,
volejbal – Jaroslav Nechanický, moderní gymnastika – Iva Patočková, fotbal – Karel Bárta, Cyklo – Pavel
Ďoubalík a za turisty Jiří Mohr.

Čtvrtým bodem jednání je zpráva o činnosti výkonného výboru za rok 2017. Ten se na svých jednáních sešel
i  s valnou  hromadou  celkem 12krát.  Účast  na  těchto  jednáních  byla  80  %.  Ve  zprávě  jsou  především
prezentovány stavy financí  každého měsíce  a  informace o schůzkách a písemných reakcích  na všechna
jednání mezi zástupci TJ a Snowhill Jizera, s. r. o. Těchto jednání proběhlo mnoho a podat ucelený přehled
je  složité.  Podrobnější  zprávy  si  každý  zájemce  může  přečíst  v zápisech  z jednání  VV  každý  měsíc
zveřejňovaných na stránkách TJ. Neměla by zapadnout informace o koupi nového dodávkového vozidla pro
přepravu osob Ford Custom. Ten byl pořízen v hotovosti. Byla tak vyřešena kritická situace vozového parku
minulých  let.  Dále  je  tato  zpráva  doplněna přehledem finančních  prostředků,  které  tělovýchova  získala
pomocí dotačních,  grantových a smluvních projektů. V letošním roce se touto cestou podařilo získat přes
500 000,- Kč.

Pátým bodem jednání je zpráva o stavu členské základny: TJ má ke konci roku 2017 ve svých řadách 479
členů oproti 498 členům ke konci roku 2016. TJ měla obavy, že po loňském zdražení členských příspěvků
pro dospělé členy a schválením poplatků za mládež dojde k razantnímu úbytku členské základny. Postupně
se tak odhlásilo v průběhu roku 60 členů, ale nově příchozích bylo 41. 



Šestým  bodem  je  zpráva  o  hospodaření,  kterou  přednesl  účetní  TJ.  Zazněly  výsledky  hospodaření
jednotlivých oddílů, jejich plnění v rámci rozpočtu TJ, hospodářské výsledky celé TJ v roce 2017 a výhled
na rok 2018.

Dalším bodem jednání je zpráva předsedy revizní komise a její zápis z kontroly provedené 22. 1. 2018.
Revizní  komise  kontrolovala  doklady  o  příjmech  a  vydáních  v hotovosti,  faktury  došlé  a  vydané  proti
seznamu z počítače za rok 2017. Dále komise provedla inventuru peněžních prostředků v hotovosti oproti
pokladní knize. V žádném případě nezjistila rozdíl nebo pochybení. Komise doporučuje provést a pravidelně
provádět inventarizaci majetku, pohledávek a závazků.

Návrh  rozpočtu  na  rok  2018  přednesl  a  okomentoval  předseda  TJ.  Vychází  z výkonným  výborem
doporučeného  návrhu  ke  schválení  valnou  hromadou.  Plán  příjmů  je  ponížen  o  částku,  která  vyplyne
z pravděpodobného uzavření dodatku č. 3 ke stávající Nájemní smlouvě z roku 2009 mezi TJ a Snowhill
Jizera,  s.  r.  o.  Rozpočet  je  vyrovnaný.  Možné  další  výdaje  budou  schváleny  v závislosti  na  přijatých
dotačních, grantových a jiných nespecifikovaných finančních prostředcích.

Devátým bodem jednání je výše členských příspěvků na rok 2018. V návrhu je ponechat členské příspěvky
ve stejné výši jako v loňském roce. A to 100,- Kč za děti a mládež do 18ti let, dospělý do věku 65 let  200,-
Kč, nad 65 let 50,- Kč.

V desátém bodu jednání je představen plán činnosti na rok 2018 v rámci oprav, údržby a výstavby zařízení
v majetku TJ. Veškerá tato činnost bude prováděna s ohledem na aktuální finanční možnosti  a případné
přidělení dotačních prostředků.

Následuje přestávka s občerstvením.

Je vyhlášena diskuze:
Z úst paní starostky zaznívá pochvala za příkladnou spolupráci mezi naším spolkem a městem Vysoké nad
Jizerou, s přáním úspěchů v dalších letech.  Vyzdvižena je zejména součinnost při  rekonstrukci dětského
hřiště. Obdobná slova zaznívají od představitelů integrované střední školy a Divadelního souboru Krakonoš.
V návaznosti na rozpočet TJ je vznesen dotaz na procentuální snížení výše nájemného ve Skiareálu Šachty a
na  to,  zda  nová  čtyřsedačková  lanovka  skutečně  vznikne.  Odpovídají  předseda,  ekonom  a  sekretář  :
Procentuální snížení nájmu představuje částku do 20 % současného nájemného. Dále je představován záměr
výstavby čtyřsedačkové lanové dráhy s daty jednotlivých kroků. Výše participace TJ by měla dosáhnout 
27  %  celkových  předpokládaných  nákladů  v celkové  výši  24 500 000,-  Kč.  Výše  fixního  nájemného
počínaje rokem 2018 tak bude 1 050 000,- Kč. Pokud se plánovaný záměr výstavby nepodaří realizovat,
bude platit stávající smlouva a rozdíl ve výši nájmu bude doplacen. Realizační kroky jsou složité, TJ má
sama obavu ze zvládnutí  investičního záměru,  věří  však,  že je  to  správný krok k obstání  v konkurenci.
Rozhodnout o změně nájemní smlouvy v tomto rozmezí je dle stanov TJ plně v kompetenci  výkonného
výboru,  zvoleného  ze  zástupců  jednotlivých  oddílů.  Ten  jednomyslně  rozhodl  o  podpisu  zmiňovaného
dodatku č. 3. ke  stávající Nájemní smlouvě z roku 2009.
Turisté požadují zakoupení nerezových várnic – tomuto požadavku nic nebrání – zajistí sekretář.

Po diskuzi je hlasováno o výši členských příspěvků na rok 2018 tak, jak byly navrženy – je odhlasováno
všemi účastníky valné hromady.
Je hlasováno o rozpočtu TJ na rok 2018. Rozpočet je jednomyslně schválen v podobě tak, jak byl předložen.
Předseda  návrhové  komise  přečetl  návrh  usnesení  z této  valné  hromady.  Valná  hromada  jednomyslně
odhlasovala znění tohoto usnesení svými 42 hlasy.

Řídící schůze předal slovo předsedajícímu Jaroslavu Nechanickému. Ten poděkoval přítomným za účast a
pozornost a popřál hezký zbytek dne.

                                                                                                                  Dle zápisu Pavla Ďoubalíka
                                                                                                            zpracoval Pavel Šalda, sekretář TJ 
   




